
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 10 grudnia   2007 roku

SE-PO.0063-4-15/07

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Czesław Badura- obecny
4. Krystian Dąbrowski- obecny
5. Marian Kita- obecny
6. Hanna Szotowska- obecna
7. Danuta Walczak- obecna
8. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza,  Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Teresa 
Wąsowicz-  Kierownik  Wydziału  Polityki  Społecznej,  Ewa  Ambroży-  Dyrektor  Miejskiej 
Biblioteki Publicznej, Henryk Michalski- Dyrektor MOSiR, Wojciech Niciarz- Prezes ZNP.

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Podsumowanie działalności edukacyjnej, kulturalnej i sportowej w mieście.
Analiza realizacji wniosków Komisji za 2007 rok.

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. Analiza projektu budżetu – wnioski.
3. Sprawy bieżące.

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

− Dzisiejsze  posiedzenie  Komisji  chciałbym  rozpocząć  od  pisma  Związku  Nauczycielstwa 
Polskiego dot. podwyżek dla pracowników administracji szkoły.

− Odczytuje treść pisma. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia kwestię podwyżek dla administracji szkoły.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

D. Penar
A.Mentel

Odpowiedzi udzieliła A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza 
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Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o wyliczenie kosztów podwyżek dla pracowników administracji szkół 

Dot. punktu 1

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

− Proszę  o  omówienie  materiału  dot.  „podsumowania  działalności  edukacyjnej,  kulturalnej  i 
sportowej w mieście. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony  radnym. 

Analiza realizacji wniosków Komisji za 2007 rok.

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Odczytuje wnioski i odpowiedzi na nie. 

Dyskusja nad utworzeniem Rady Sportu w Mieście. 

W dyskusji udział wzięli:

D. Penar- Przewodniczący Komisji
H. Michalski – Dyrektor MOSiR
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza
M. Kita- Członek Komisji
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji

Dyskusja nad remontem trybun na Stadionie.

W dyskusji udział wzięli;

D. Penar- Przewodniczący Komisji
H. Michalski – Dyrektor MOSiR
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza
M. Kita- Członek Komisji

Dyskusja nad pływalnią.

W dyskusji udział wzięli:

M. Kita
D.Penar
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Dyskusja nad „Domem Ludowym”.

W dyskusji udział wzięli:

Cz. Badura -Członek Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
M.Kita- Członek Komisji
Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta
D. Walczak- Członek Komisji
H. Michalski- Dyrektor MOSiR
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji

Dyskusja dot. współpracy z miastami partnerskimi.

W dyskusji udział wzięli:
 
M. Kita- Członek Komisji
D. Walczak- Członek Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji

Dyskusja dot. boiska przy Szkole Podstawowej Nr 1. 

W dyskusji udział wzięli:

D. Penar- Przewodniczący Komisji
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
T. Wąsowicz – Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
D. Walczak- Członek Komisji
A.  Ślagórska- Zastępca Burmistrza
M. Kita- Członek Komisji
Cz.Badura- Członek Komisji

Dyskusja dot.  basenu  w Zespole Szkół Nr 1.

W dyskusji udział wzięli:

A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza 
D. Penar- Przewodniczący Komisji
M. Kita- Członek Komisji
D. Walczak- Członek Komisji 

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Ponieważ docierają do nas głosy, iż są plany ze strony Powiatu by połączyć te obie szkoły tzn. 
Zespół Szkół Nr 1 i Zespół Szkół Nr 2. W związku z tym proponuję zwołać posiedzenie komisji 
w tym temacie i zaprosić na nie dyrektorów szkół. 

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Odczytuje wnioski i odpowiedzi na nie. 

Dyskusja dot. monitoringu.
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W dyskusji udział wzięli:

D. Penar- Przewodniczący Komisji
Cz. Badura- Członek Komisji
M. Kita -Członek Komisji
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
D. Walczak- Członek Komisji

Dyskusja  nad  wnioskami  z  dnia  22  października  2007r.  dot.   koncepcji  zagospodarowania 
obiektów sportowych MOSiR, bibliotek ( utworzenia w nich punktów informacyjnych- dostęp  
do  internetu  poprzez  stworzenie  na  głównej  stronie  internetowej  miasta  informacji  o  
warunkach  założenia  działalności  gospodarczej,  a  także  załatwienia  spraw  w  Urzędzie 
Miejskim)

W dyskusji udział wzięli:

D. Penar- Przewodniczący Komisji
H. Michalski- Dyrektor MOSiR
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma więcej uwag co do wniosków Komisji przechodzimy do punktu 2 porządku obrad 
dzisiejszej komisji opiniowanie materiałów sesyjnych, opiniowanie budżetu.

DYSKUSJA NA TEMAT KOSZYKÓWKI W CZELADZI.

W dyskusji udział wzięli:

M. Kita -członek Komisji
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
D. Walczak- Członek Komisji

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

− Przechodzimy do omówienia projektu budżetu.
 

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt budżetu miasta na 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
M. Kędzierski- Członek Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
Cz. Badura- członek Komisji
K. Dąbrowski- członek Komisji
U. Polak- Wałek- Skarbnik Miasta
D. Walczak- Członek Komisji
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Dyrektorzy placówek oświatowych nie wnieśli  uwag do projektu budżetu na 2008 rok.

Przewodniczący  stwierdził,  że  wniosek  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  przyjęła  projekt 
budżetu miasta na 2008 rok w zakresie działalności Komisji.

Radna D. Walczak zgłosiła wniosek o następującej treści:

− Proponuję  w  ramach  prac  Komisji 
odwiedzić„Trafik”  na  Piaskach  i  zapoznać  się 
jaka jest tam prowadzona działalność oraz jaka 
ilość osób korzysta z usług tej instytucji.   

GŁOSOWANIE

8 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu został przez Komisję 
zaopiniowana pozytywnie. 

Radny A. Mentel zgłosił wniosek o następującej treści:

− Komisja  wnioskuje  o  uporządkowanie  i 
dostosowanie boiska przyszkolnego przy Szkole 
Podstawowej  Nr  1  do  zajęć  wychowania 
fizycznego.

GŁOSOWANIE

8 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu został przez Komisję 
zaopiniowana pozytywnie. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

− Przechodzimy do spraw różnych.

Komisja  ustaliła  kolejne  posiedzenie  Komisji  wyjazdowe  dot.  objazdu  placówek  oświatowo- 
kulturalnych na terenie miasta. 

Komisja  wniosła  uwagę,  iż  proponowany  porządek  obrad   sesji  jest  przeładowany  tematycznie. 
Komisja proponuje, by budżetowi została poświęcona odrębna sesja. 
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Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek

6


